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To: @minvws.nl]; EEEDI @minvws.nl];
EE) EEL

i

nll: ) @minvws.nl]
From A.

: )
Sent: Thur 10/1/2020 9:39:02 AM

Subject: RE: Vraag AP over horeca en noteren contactgegevens (vrijwillig ofverplicht?)

Received: Thur 10/1/2020 9:39:02 AM

vor:IEE HEE eine ni

Verzonden: donderdag 1 oktober 2020 10:11

)SEERovros. IEEE) EEE ivws. i»;IE
@minvws.nl>

) JEES @minvws.nl>
Onderwerp: RE: Vraag AP over horeca en noteren contactgegevens (vrijwillig of verplicht?)

Ha allen,

Dank! Lijkt me prima. Het lijkt me wel goed om de precieze uitwerking en motivering even met onze 5.1.2e

te spreken. Wie kunnen we dan het beste betrekken Jaa

Sorry dat ik het clusteroverleg heb gemist. Ik moest even iets doen aan de puinzooi hier omdat m’n schoonmaker straks komt...

Groet,

Van: 5.1.28 )IEE© minvws.nl>
Verzonden: donderdag 1 oktober 2020 09:55

@minvws.nl>

) <BEBY@minvws.nl>
Onderwerp: RE: Vraag AP over horeca en noteren contactgegevens (vrijwillig of verplicht?)

Net even tijdens het clusteroverleg hierover gehad met ER Het lijkt ons verstandig geen advies te vragen aan

de AP. Dan halen we inderdaad mogelijk meer problemen op onze hals, dan als we het niet doen. Mocht de AP achteraf niet

akkoord zijn, kunnen we de plicht er (tijdelijk) uithalen en eventueel een wetstraject starten.

Is dat voor jullie ook akkoord?

5
van: IEEECIIEEXER@ rinvws.ol>

Verzonden: woensdag 30 september 2020 19:00

IEEE © invws n>; SEED)EXER© minvwes.n >;EEE)

)BEeminvws.nl>

Onderwerp: RE: Vraag AP over horeca en noteren contactgegevens (vrijwillig of verplicht?)

Ha allen,

Als ik het goed zie, staat het onderstaande punt van EEGhog op ons actiepuntenlijstje. Ik moet bekennen dat ik dacht dat het

ging om een adviesaanvraag aan de AP over de conceptregeling. Ik realiseer me nu pas dat de adviesaanvraag mede tot doel

zou hebben om indien nodig het wetsvoorstel nog aan te kunnen passen. Dat wordt wel heel krap, en de redenering vans
komt me nogal streng in de leer voor. Graven we dan niet mogelijk ons eigen graf?

Los van een eventuele wijziging: ik kan me voorstellen dat het nuttig is om de AP (informeel) advies te vragen over de

conceptregeling, of in elk geval de conceptbepalingen over registratieverplichtingen. Alleen moet ons dan niet het risico boven

het hoofd hangen dat de AP zegt dat we daarvoor geen wettelijke basis hebben.

Wat is wijsheid? Morgen even met |BlEbespreken?

Groet,
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5.1.2e

van: <HEEEl@ minvws.nl>
Verzonden: vrijdag 25 september 2020 15:08

so FREER ERE...
IRERAEEY)

SEE cvE
minvws.nl>

Onderwerp: FW: Vraag AP over horeca en noteren contactgegevens (vrijwillig of verplicht?)

Dag allen,

Vanochtend overleg gehad met enBEX de conceptregeling. Daarbij kwam de plicht voor horecaondernemers om

contactgegevens te vragen ter sprake (de registratieplicht) J JEIER a af aan dat er veel discussie over is geweest, omdat de AP

heeft gezegd dat als de overheid toestemming vraagt voor het delen van gegevens, de toestemming niet als vrijwillig gezien kan

worden. In dit geval wordt het vragen van toestemming door de horecaondernemer gedaan, maar omdat wij die plicht opleggen,
is het de vraag hoe dit wordt gezien door de AP. Om die reden is het advies om de ministeriele regeling naar de AP te sturen.

Mocht die niet akkoord zijn, is nog een nota van wijziging nodig. Willen we dit al (onderhands) doen op zeer korte termijn? Ik

weet dat de AP niet altijd even snel is.

Groeten,

Verzonden: vrijdag 25 september 2020 14:26

Onderwerp: FW: Vraag AP over horeca en noteren contactgegevens (vrijwillig of verplicht?)

Zie onderstaande mailwisseling, Lijkt me goed om even na te gaan of en zoja wat hierop is geantwoord aan de AP.

In de min regeling zou ik dan zoiets opnemen met de motivering dat het bedoeld is voor mensen die graag benaderd willen

worden als er een besmetting in de gelegenheid blijkt te zijn. Dit om de vrijwilligheid te onderstrepen. Dan kun je dit als een

soort verlengde zien van jezelf melden of door een ander gemeld worden voor bron en contact onderzoek. @VWS, klopt dat idd

met de grondslag voor bron en contact onderzoek in de Wpg? Ik weet niet wat daar het kader, eisen, termijnen ed voor zijn.
Daarbij nog even de vraag of de horecaondernemer nu deze gegevens zelf houdt tot de ggd belt of meteen doorgeeft? Ik denk

het eerste, dan moeten we ook iets bepalen over de vernietiging ervan. Omdat na 10 dagen bco niet meer nodig is (toch?) kun

je ze dan vemnietigen. Als je iets regelt over gegevensverwerking, moet dat ook met bijbehorende eisen/waarborgen. En ik voeg

nog een deel f toe om die verhalen over bellende barmannen en lijsten op tafels te voorkomen. Dit lijkt me makkelijk te

ondervangen door gesloten briefjes (heb ik eerder ook gezien). De horecaondernemer hoeft ook niets te checken. Ik kan me

voorstellen dat wehier een apart artikel van maken.

Nog even gecheckt in de NVA, maar artikel 58h staat bij de reactie op vraag 287 niet genocemd als iets wat de persoonlijke
levenssfeer inperkt, maar, puur vrijwillig als ‘service’ is hoef je daar ook niet te komen.

Had het er nog even met over, lijkt wel aangewezen dit aan de AP voor te leggen want als zij niet akkoord zijn, moet het

mogelijk alsnog op wetsniveau.

=|
Artikel 3.1 Hygiénemaatregelen, reservering, verificatie gezondheid en placering
De beheerder van een eet- en drinkgelegenheid draagt er zorg voor dat:

a. hygiénemaatregelen worden getroffen;

b. het publiek gereserveerd heeft;

c. bij aankomst van het publiek verificatie van de gezondheid plaatsvindt;

d. het publiek geplaceerd is; en

1°. volledige naam;

2°. datum, aankomsttijdenaangewezen-zitplaatsen;
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3°. e-mailadres;

4°, Telefoonnummer.

van: [IEEE Dminbzk.nl>

Verzonden: donderdag 13 augustus 2020 13:01

Aan: JEEN  minbzi.n i>

Onderwerp: FW: Vraag AP over horeca en noteren contactgegevens (vrijwillig of verplicht?)

Tkn

van: INCE @minvws.nl>

Verzonden: donderdag 13 augustus 2020 12:50

Aan: -8D/0W1z/58R <JEKIETI@minjenv.ni>; JEEEIlo minbzknl>
Onderwerp: FW: Vraag AP over horeca en noteren contactgegevens (vrijwillig of verplicht?)

Ter kennisneming: zie hieronder een mail vanBE er verwerking van contactgegevens van horecabezoekers. Die storm lijkt
even te zijn gaan liggen.
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